

The Western fools are afraid of everything. Do you think we can count on them? The UN, NATO and other supposed international organizations are stage 4 cancers! For proof, they are incapable of crushing the little shit bastard of Vladimir Putin who continues to use the Russian army to shamelessly massacre civilians in Ukraine. **It is long passed time to rely only on ourselves.** Let's mobilize and take to the streets to put pressure on the coward leaders who who shrink in front of the Russian shit bastard of Putin. It's that simple!

Les niais d'occidentaux ont peur de tout. Pensez-vous qu'on peut compter sur eux? L'ONU, l'Otan et les autres supposées organisations internationales sont des cancers de niveau 4! La preuve, elles sont incapables d'écraser cette petite merde de Vladimir Poutine qui continue d'user de l'armée russe pour massacrer éhontement des civils en Ukraine. Il est grand temps de compter seulement sur nous-même. Mobilisons-nous et descendons dans la rue pour faire pression sur les couilles molles qui nous dirigent et font les petites devant cette merde russe de Poutine. Point!

via @Kasparov63, @anneapplebaum, @AVindman, @McFaul, @OlenaHalushka, @DmytroKuleba, @olex_scherba, @donwinslow, etc...